
ASSOCIACIO DE CAPS DE FAMILIA 
Salndem afectuosamcnt a tots els veins per mi t jà d 'aquest Anuari. 
Enumeran t les activitats portades a terme per l 'Associadó, podem dir 

que el 10 d 'Octubre celebràrem al Casal l'Assemblea de l'Associació. S'infor-
ma als socis dels escrits enviats a diferents organismes, amb dates i desti, 
de l 'estat comntes. i altres. 

Un nunt important era el d 'exposar als socis la situació legai de l'Asso-
ciació. Per t i rar endavant s'havien de modificar eis es ta tuís adaptant-los a les 
noves norr -cs sobre Associacions. Sabíem que això no era difícil, però abans 
voliem saber si es creía oportú t i rar endavant o no. S'inicià un viu intercanvi 
d'opinions, ar r ibant a la conclusió que seria bo continuar com fins ara, espé-
rant l 'aprovació de la Constitució, i llavors decidir. 

En l 'apartat de precs i preguntes un soci preguntà si es feien gestions 
per re fe rmar la plaça de metge al pöble, perque fos oficial i no lliure com 
és ara. Li contes tàrem que nosaltres no veiem possibilitats de moure res, 
però que si 'es autcr i ta ts prenien la iniciativa ens hi adheriríem i ho recol-
zan'em tant com poguéssim. 

El d a 27 d 'octubre ens reunirem amb membres de la Junta de l'Asso-
ciació de Veins per mirar d ' a jun ta r esforços. 

Uns i altres exposàrem els nostres punts de vista i objectius a aconseguir, 
quedant palès que no coincidien pas massa, i que seria difícil posar-nos d'a-
cord, tot i que semblava convenient aconseguir-ho. 

A finals d 'Octubre enviàrem un escrit a l 'Ajuntament queixant-nos del que 
crè em excessiu cost del «vado» de can Burgués. Com que I 'esmentat escrit 
estava a l 'ordre del dia de la sessió del 9 de Novembre, el représentant de 
l'Associació que hi assistia va ser informat que se'ns enviaría el detall del 
cost de les obres esmentades, com també les condicions que s'apliquen en 
e!s credits a llarg termini, ja que l 'Ajuntament pensava demanar-ne un de 
26 milions i volia saber la nostra opinió. No rebérem ni detall ni condicions. 

En reunions de Junta ens havíem plantejat , abans de convocar eleccions, 
la responsabilí tat que com a enti tat del poblé ens corresponia. Després de 
discussions obertes i sinceres, per major ia s 'acordà promoure una candida-
tura d ' independents a les eleccions municipals. 

Això és a grans trets, l 'activitat de l'Associació durant aquest últim any. 
Bastant minsa, hem de reconeixer-ho. 

Segur que hem estât infìuenciats pels fets politics, eleccions a diputats i 
a consellers, i com dèiem abans, encara més per les municipals, perqué ens 
toquen més d 'aprop. 

Gairebé tots els membres de la Junta ens apuntàrem a la candidatura 
d ' independents, i creiem que això ha fet que la nostra activitat es desplacés 
més al terreny politic que, per al tra banda, pensem que la possible tasca a 
fer ha d 'anar més per aquest cami que per resoldre la situació de l'Associació. 

De totes maneres, la continuïtat de l'Associació s'ha de decidir sense més 
dilació. 

Bona Festa Major a tothom! 
La Junta 
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